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در خصوص مذاکرات هستهای دغدغه جدی دارم

حضرت آیتالله العظمی خامنهای رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح روز پنجشنبه (20 فروردین ماه) در دیدار جمعی از

بانوان، شاعران و ذاکران اهل بیت علیهمالسلام ضمن تبریک سالروز میلاد حضرت فاطمه زهرا سلامالله علیها، مطالب

بسیار مهمی را در خصوص مذاکرات هستهای و همچنین تحولات یمن بیان کردند.

حضرت آیتالله العظمی خامنهای رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح روز پنجشنبه (20 فروردین ماه) در دیدار جمعی از بانوان،
شاعران و ذاکران اهل بیت علیهمالسلام ضمن تبریک سالروز میلاد حضرت فاطمه زهرا سلامالله علیها، مطالب بسیار مهمی را در

خصوص مذاکرات هستهای و همچنین تحولات یمن بیان کردند.

متن کامل بیانات رهبر معظم انقلاب به شرح زیر است:
بسمالله الرّحمن الرّحیم

والحمد لله ربّ العالمین والصّلاهً والسّلام علی سیّدنا محمّد و آله الطّاهرین و لعنهً الله علی اعدائهم اجمعین. اللّهمّ صلّ علی
فاطمهً و ابیها و بعلها و بنیها عدد ما احاط به علمک.

تبریک عرض میکنم این میلاد مسعود را به همه عاشقان ولایت، عاشقان نبوّت، عاشقان خاندان پیغمبر، دلباختگان فضیلت
حقیقی. به شما عزیزان خوشامد عرض میکنم؛ یکایک شما دارای ارج و مقامی هستید که اشاره خواهم کرد و عرض خواهم
کرد. قبل از شروع عرایضم یاد مرحوم آقای آهی (رحمهًالله علیه) مدّاح متعهّد و پایبند و خیرخواه و پرتلاش را گرامی

میدارم.
بنده مرحوم آهی را از سالهای اوایل دهه ۴۰ میشناسم. در مشهد یک جمعی از مادحان اهلبیت آمده بودند و ایشان
فعّال بود؛ البتّه آشناییای پیدا نکردیم امّا من ایشان را شناختم و دیدم؛ سالهای متمادی ایشان را از دور میشناختیم؛ بعد
هم از نزدیک خدمت ایشان رسیده بودیم. خدا انشاءالله درجاتش را عالی کند، به معنای حقیقی کلمه، پابند و متعهّد و
علاقهمند و به خصوص نسبت به جامعه مدّاح دارای احساس تعهّد و مسئولیّت بود. و هر سال ما ایشان را در اینجا زیارت

میکردیم. رحمت خدا بر او باد؛ خدا ایشان را بیامرزد؛ خدا ما را هم بیامرزد!
سه مطلب را من عرض میکنم: یکی دربارهی شما است، درباره مدّاحی و درباره این حرفه بسیار شریف است؛ یکی درباره
مسئله هستهای است که امروز به یک مسئله رایج در کشور ما تبدیل شده است؛ یکی هم راجع به مسئلهی یمن است. این

سه مطلب را من امروز به طور اجمال با شما عزیزان، و در واقع با ملّت ایران، مطرح میکنم.
درباره مطلب اوّل؛ حرفه مدّاحی حرفه بسیار باشرافتی است؛ چرا؟ چون در طول تاریخ کسانی بودند که ستمگران را، ظالمان
را، زورگویان را مدح میگفتند و مدح میکردند؛ امروز هم هستند. امروز هم در دنیا کسانی هستند که زبان میگشایند به
مدح پلیدترین انسانهای عالم، یا قلمهایشان را با مزد - با مزدی کثیف و پلید - در این راه بهکار میاندازند؛ شما بهعکس،
زبانتان، نفَستان، حنجرهتان، قدرت هنریتان در خدمت مدح فضیلت است. خاندان پیغمبر خاندان فضیلتند؛ سرتاپا
فضیلت. مادح خورشید مدّاح خود است؛ شما در واقع با مدح فضیلت خاندان پیغمبر، مدح خودتان را هم میکنید و در واقع
شرافت این شغل را نشان میدهید. من چند سال قبل از این، در همین مجلس مربوط به فاطمهی زهرا (سلامالله علیها)

این شعر را از مرحوم صغیر اصفهانی خواندم:
در حدیث آمد که اندر لیلهًالاسراء پیمبر

اشترانی دید، من خود اشتری زان کاروانم
گر نداری باور و حجّت همی خواهی نظر کن

بر کتاب مدح او در دست من کاین هست بارم
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